
 

Suite 275-276,Level 7, 7-11The Avenue, Hurstville, NSW 2220 
Tel: (2) 95803212    Fax: (2) 95803213 
Email: marketing@ccicaus.com 

APPLICATION FORM FOR PSI SYSTEM USER ID  

输华葡萄酒信息服务系统用户申请单 

申请公司 
Applicant 

 

公司地址 
Address 

 

出口许可证号码 
License to Export No. 

 

联系人 
Contact Person 

 
电话 
Tel 

 

电邮 
Email 

 
传真 
Fax 

 

申请用户类型 
Application of user ID 
type 

                 □出口商                   □酒庄        
 □Exporter                □Winery           

-- 填写《输华葡萄酒信息服务系统用户申请单》后，连同出口许可证复印件一起提供给我司。 
   Copy of License to Export should be supplied with this application.  

 
-- 中检澳大利亚公司在接受客户申请 1 个工作日内完成审查。 
   CCIC Australia will finish reviewing the application within 1 working day after submission. 
 
-- 中检澳大利亚公司在完成审查后会为申请人提供用户名和密码。 
   CCIC Australia will issue user Id and password for applicant once review is finished. 

申请(人)公司保证：本申请表中所申报的内容均真实、准确、可靠。如有不实之处，申请人愿承担法

律责任，及由此造成的一切后果。 
     I declare that the information I have filled in this form is truthful, and accurate in every detail. If not, the 
applicant agrees to accept the legal responsibility and the consequences.  
 
签名/Signature:                                      日期/Date:  

 
    Below Filled by CCIC Australia Office only 以下由中国检验认证集团澳大利亚有限公司使用 

 

Date of Reception 
接受日期 

 
Reference No. 
受理号 

 

User Id issued 
分配用户名 

 
Password issued 
密码  

 

 


